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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László Úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján kérdést kívánok intézni a Nemzetgazdaság i
Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Miért nem kívánja csökkenteni a kormány az üzemanyagok jövedéki adóját? ”

címmel.

A kérdésre írásbeli választ kérek !

Tisztelt Miniszter Úr !

Az MSZP kormány 2009-ben, a recesszió idején komoly mértékben növelte az
üzemanyagok jövedéki adóját . A Fidesz-KDNP akkor ellenzéki pártként hangosan követelte a
jövedéki adó csökkentését, majd kormányra kerülve, 2011-ben a korábbi adóemelés eltörlése
helyett ismételt, nagymértékű adóemelést hajtott végre .

A 95-ös, ólmozatlan benzin esetében jelenleg literenként meglév ő 120 forintos, valamint a
gázolajat terhelő 110,35 forintos adó nemcsak elviselhetetlenné teszi az üzemanyagárakat, d e
versenyképtelenné is teszi hazánkat . A tranzitforgalom a magas árak miatt már elkerül i
Magyarországot, a határok mentén élők külföldre járnak tankolni, hiszen a környező országok
közül nálunk a legmagasabb az üzemanyagok ára .

Mindezek tükrében kérdezem a tisztelt miniszter urat, hogy miért nem kívánja
csökkenteni a kormány az üzemanyagok jövedéki adóját ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . március 27.

Tisztelettel :

Ferenzi Gábor
Jobbik
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